
 

Protokoll Styrelsemöte 2022-09-28 

 
Plats: Skidstadion 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Martin Ohlsson, Kristina Hammarfalk, Helen Hanstock, 
Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Kristina Hammarfalk att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 18 augusti gicks igenom. 

Reseersättning har betalats ut till tävlings- och bankontrollanter. 

Kristina och Lennart Hamberg skriver ihop inbjudan till utbildningen inom tävlings- och 
bankontroll. Inbjudan skickas ut via nyhetsbrev, mail till föreningarna samt genom JHOF:s 
facebooksida. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Ekonomi 
Mötet gick igenom ekonomin till dags dato. Läget ser bra ut. 

Det finns ca 250 000 i ”Sportidentfonden”. En framtida diskussionspunkt för styrelsen är om 
förbundet ska investera i SIAC-stämplingssytem. 

5. Frösö IF:s motion – framtida anställningen 
Martin föredrog projektgruppens förslag på projektets utformning (bilaga 1). Martin har även 
varit i kontakt med SOFT och Skogssportens Gynnare som är positiva till projektet och 
eventuellt kan stötta med finansiering. 

Mötet är positiva till förslaget. 

6. Verksamhetsplan 
Mötet diskuterade vad JHOF ska fokusera på under nästkommande verksamhetsår. Följande 
punkter är angelägna: 
 
- O-Ringen innebär att vi behöver fokusera på den grundläggande verksamheten 
- Ett ting i Åre? 
- Avsätta medel för att godkänna kartor. 
- Banläggarutbildning 
- Starta upp projekt ”Frösö Ifs motion” 
- Fortsätta upprätthålla och förbättra kommunikationen 

7. Skidorientering – ungdomar? Binda ihop sommarverksamheten? 
Torgny Pettersson har föreslagit att JHOF ska ha en ungdomsserie även i skidorientering. 
Kristina kommer att kalla till ett möte med Torgny, Marie Ohlsson och Johan Näslund för att 
planera vinterns verksamhet och en eventuell ungdomsserie. 
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8. Tävling, Utbildning, Ungdom, Kartor, Hemsida mm 
Ungdom 
Det är dags för säsongsavslutning för ungdomsserien och det kommer även att vara en 
avslutning på Boda Borg. Ulf Lindqvist har avslutat sitt uppdrag som ansvarig för Brobyggarna, f 
n är Helen kontaktperson men vi behöver hitta någon annan som tar över det ansvaret. Helen 
kommer att kliva av sitt styrelseuppdrag inom kort och även som ordförande i 
ungdomskommittén. 

Tävling 
Kommittén jobbar på som planerat. Öppet möte 7 september var välbesökt. 

Hemsidan 
SOFT har uppmanat förbunden att se över vad som ska flyttas över till den nya 
hemsideslösningen. 

Utbildning 
Banläggarutbildning: Erica och Martin jobbar vidare med att få till en utbildning i distriktet. 

Kartor 
Martin rapporterar från sitt samtal med Mats Klingvall (Skogssportens Gynnare) att de 
förmodligen kommer ge bidrag till kartläggning av ”vita fläckar” med hjälp av bearbetat 
laserscannat material. 

9. Nästa möte 
Styrelsemöte: tisdag 25 oktober kl 18.00. Skidstadion (fokus på planering av O-tinget) 
O-ting höst: onsdag 16 november 
 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Kristina Hammarfalk 
Justerare 

  



Bilaga 1 

Bakgrund: 

Frösö Ifs motion till årsmötet 2021. 

Syfte: 

Att förstärka den positiva utveckling som bedrivs i länet och bygga gemenskap och kunskap för 

distriktets orienterare mellan 13-25 år. Fokus på att utveckla orienteringsfärdigheter och bygga 

glädje och gemenskap så att fler fortsätter med orientering och aktivt utövaridrotten i och utanför 

länet. Aktiviteter får gärna ”spilla över” på alla orienterare i länet men fokus är att ta hand om 

målgruppen med ett mål att bidra till välfyllda klasser och en positiv miljö. 

Syftet är att förstärka, komplettera och underlätta för föreningarnas arbete, inte att ersätta 

föreningarnas arbete. Vid aktiviteter bör föreningsledare regelmässigt delta.   

OM projektet skulle avbrytas ska inte ”all verksamhet falla” 

Ekonomi/Finansiering 

Ett grundantagande är att O-Ringen Åre 2023 totalt ska ge länets funktionärsföreningar 2 000 000 

SEK och att föreningarna är beredda att till detta projekt skjuta in 10% av beloppet. Dessa 200 000 

beräknas tillfalla projektet med 100 000 under 2024 och 100 000 under 2025.  

2023: 75 000 SEK varav 50 000 SEK från JHOF (egna medel eller vad vi kan skapa från sponsorer) och 

25 000 SEK i en startkostnad från aktuella föreningar med ungdomsverksamhet. Antagande att Frösö 

IF, Litsbygdens SK, OK Storsjön, Åre OK och Östersund OK är intresserade – alla länets föreningar är 

naturligtvis välkomna.  

2024: 150 000 SEK varav 50 000 SEK från JHOF (Egna medel eller vad vi kan skapa från sponsorer) och 

100 000 SEK från klubbarnas intäkt från O-Ringen 2023 i relation till hur mycket pengar respektive 

förening arbetade ihop. 

2025: 150 000 SEK varav 50 000 SEK från JHOF (Egna medel eller vad vi kan skapa från sponsorer) och 

100 000 SEK från klubbarnas intäkt från O-Ringen 2023 i relation till hur mycket pengar respektive 

förening arbetade ihop. 

Horisont: I ett första skede 3 år med utvärdering och omprövning årligen. 

Ovanstående peng bör huvudsakligen användas för arvodering av 1 ledare (år 1) och eventuellt en 

kompletterande ledare (år 2 och framåt) medan ”verksamhetspengar” bör rymmas i JHOFs 

ungdomsbudget och deltagande föreningars verksamhetsbudget. Självklart kan också egenavgifter 

från enskilda deltagare bli aktuella beroende på aktuella aktiviteter.  

Exempelvis. Om grupperingen åker på U-10 mila så kan vi inte räkna med att detta gemensamma 

projekt tar alla kostnader för resa, boende, anmälningsavgifter etc för hela gruppen utan det bör i 

grunden vara kostnader som belastar enskilda och ev JHOF/föreningar utifrån ”ordinarie upplägg”. 

Förväntansbild för föreningar: 

- Att målgruppen får hjälp med att bygga ”ett sammanhang” som är klubböverskridande. 

- Att X antal aktiviteter planeras och koordineras/projektleds av arvoderad ”tränare” – troligen 

med ”torsdagsträningar OL-träning Jämtland” som bas men med möjlighet att utvidga 

geografin och omfattning.  

- Att göra minst 1 besök/år på klubbträning hos deltagande föreningar för att: 

o Insprirera föreningar 



Bilaga 1 

o ”Rekrytera” intresserade ur målgrupp till gemenskap   

- Att tillsammans med JHOFs ungdomskommitté planera och genomföra utvalda aktiviteter, 

exempelvis: (OBSERVERA – bara exempel på aktiviteter) 

o U-10mila 

o Riksläger 

o Hemmaläger 

o USM 

-   

Verksamhet upp till gul nivå bedrivs utan bidrag från denna ”gemensamma resurs”. 

Verksamheten ska komplettera brobyggarna. 

  

Vägen framåt till beslut: 

Behandling i föreningsstyrelser utifrån detta underlag under oktober månad. 

Dialog och diskussion på orienteringstinget 16 november. 

Avbryt / Fortsätt / Justera förslaget. 

Beslut på JHOFs respektive länets föreningars årsmöten (om så krävs) under februari månad. 

Möjlig uppstart för planering av aktiviteter och genomförande under mars 2023. 

Kvarvarande frågetecken: 

JHOF bör vara organisatör, ersättning i form av arvode (anställning) eller tjänst (fakturering) måste 

utredas. 

Lämplig tränare/kandidat ska identifieras 

Exakt hur ska projektet styras? 

- Nuvarande projektgrupp med representanter från JHOF och föreningar ansvarar för 

”uppdraget”, ersättningen och finansieringen. 

- JHOFs ungdomskommitté förfogar över resursen ”genomförandemässigt” med stöd av 

projektgruppen. 

Kan vi vara säkra på/eller komma överens om att torsdagsträningarna ”OL-träning Jämtland” 

fortsätter och kan nyttjas som en bas för verksamheten? 

Målgruppen är åldersmässigt ”för bred” för att kännas optimal, mängden orienterare i åldern är dock 

så pass få att vi bör sträva efter att tillvarata alla i målgruppen för eventuell justering i projektets 

senare år. 

 


